
Formandens beretning for skoleåret 2020-2021, Generalforsamling 14. oktober 2021

Så gik endnu et år i vores lille forening!

Skoleåret 2020-2021 kan der skrives mangt og meget om! Desværre vil det ikke blive husket som
noget positivt, ej heller for vores forening.

Men lad os da starte med det, der trods alt er værd at skrive hjem om.

Sædvanen tro modtog vi 0. klasses forældre til et morgenmadstraktement. Et noget anderledes af
slagsen. Som alt andet gjaldt det om at holde afstand og spritte af. Derfor blev der serveret vand
på flaske og frøsnappere, som var portionsanrettet. Vandet var dog tiltrængt, da der denne dag var
en temperatur på over 30 grader. Vi vil rette en stor tak til forældrene for forståelse for dette noget
anderledes arrangement og samtidig sige tusind tak for de mange kontingentindbetalinger på
dagen.

Da tegnekonkurrencen ikke blev afholdt i skoleåret 2019-2020, valgte vi at afholde denne i starten
af skoleåret 2020-2021. Her løb Wigdis med sejren. Vi skal undskylde overfor Wigdis, at tegningen
ikke blev brugt til at pryde vores folder, som disse vindertegninger jo normalt gør.

Pga. forsamlingsforbud måtte vi desværre aflyse indskolingsfesten. Det er vi som forening selvsagt
rigtig kede af. Dels fordi børnene ser frem til denne fest mange måneder i forvejen, men også fordi
vi som forening går glip af en indtjening, som bruges til at skabe andre arrangementer på skolen.

Til trods for dette kunne vi heldigvis stadig åbne op for ansøgninger til Tilskudshjørnet. Her fik
8.B kr. 1400 til busleje i forbindelse med et samarbejde med Egholt museum. Pengene fik de
desværre aldrig mulighed for at bruge – igen pga. COVID-19.

Desuden kr. 2500 til uddannelse af elever til Legepatruljen . De blev uddannet men fik aldrig
mulighed for at bruge uddannelsen.

Et enkelt arrangement lykkedes det dog at gennemføre. Nemlig brobygningsarrangementet. Et
rigtig godt samarbejde mellem skolen og Forældreforeningen. De kommende 0. kl. fra
skoledistriktet var inviteret og så forestilling med vores mindste årgange. Forestillingen hed ”Dum,
dummere og dummest”. Igen præsenteret af den gode Steiner Steinmetz.

Unødvendigt er det vel næsten af nævne, at vi heller ikke fik mulighed for at arrangere
mellemtrinsfest.

Det har været et trist år på mange fronter. COVID-19 har gjort livet surt for mange, også for vores
lille forening. Men vi står endnu, og det håber vi også bliver tilfældet i mange år fremover.

Naturligt nok er vi gået lidt i glemmebogen hos jer forældre, men vi håber, at I fortsat vil være med
til at støtte op om vores forening, så vi fremover kan holde fester og tilbyde andre arrangementer
til gavn for jeres børn. Husk at det kun koster 50 kr. pr. barn pr. år at være medlem af foreningen.



Til sidst vil vi gerne takke skolens ledelse og personale for det gode samarbejde. En stor tak til jer
forældre for jeres støtte til foreningen.
Personligt vil jeg desuden gerne rette en stor tak til forældreforeningens bestyrelse, i denne
omgang i særdeleshed Anne Holland. Anne har sørget for at holde styr på regnskabet og det har
hun gjort til UG. Vi har begge været med i foreningen i mange år og har haft et fantastisk
samarbejde. Det vil jeg gerne sige tusind tak for!

Det er med en lille smule vemod i stemmen, at jeg nu slutter denne beretning, da det bliver min
sidste her i forældreforeningen. Min yngste slutter 9. klasse til sommer, og dermed er det også en
æra, der slutter for mit vedkommende.

Det var ordene, tak for det forgangne år.


